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To:

Cc:

From:

Sent: Fri 11/6/2020 12:47:10 PM

Subject: RE: Uitnodiging voor rondetafelgesprek via videoconferentie, Nachtleven, Festivals- Culturele instellingen, donderdag 12

november 2020

Received: Fri 11/6/2020 12:47:11 PM

Dag allen,

5.1.2e en hebben inderdaad met de mensen van Fieldlab gesproken. Ik heb ook wat stukken met resultaten

van het werk van de groep van EXE 1k kan [JEEZde stukken sturen die openbaar zijn. Fieldlab heeft ook

documenten met plannen. Die zijn ambitieus en vormen een basis voor verdere detaillering.

Mijn eigen waarneming is dat de evenementenbranche hard op zoek is naar aanpassingen die ertoe leiden dat ze op

een veilige manier evenementen kunnen organiseren. Ze willen graag de capaciteit van de evenementen omhoog

krijgen om activiteiten rendabel te maken. Ze zijn bereid hard te werken en veel te doen en zoeken expertise om ze

te helpen. De benodigde hulp gaat verder dan advies op hoofdlijnen. Eigenlijk hebben ze gewoon een nieuwe

organisatie nodig om evidentie te verzamelen voor werkzame aanpassingen.

1k kan dus de stukken aan |JEEER sturen vari Een van Fieldlab en mijn bevindingen over wat de sector nodig
heeft om evidentie te verzamelen. Dat doen?

Groeten,

From: SEE.
Sent: vrijdag 6 november 2020 12:51

Cc: 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: RE: Uitnodiging voor rondetafelgesprek via videoconferentie, Nachtleven, Festivals- Culturele instellingen, donderdag 12

november 2020

Ok! Fijn dat hier aandacht voor is,

Ik zal het ook doorsturen naar«IEEEuit Amsterdam al zal hij er wel al bij betrokken zijn lijkt me.

Maar ik zie zijn naam niet staan.

Ik heb interview met hem gehad zoals je weet. Verder geen vervolg aan gegeven omdat ze vooral advies van ons

wilden en wij zo ver nog niet waren maar hem wel doorverwezen naar Fieldlab mensen.

Hier interview nogmaals.

Ele
idd contact met|JEfEEgen Fieldlab die met dergelijke onderzoeken bezig zijn.

Groet

dubbel

5.1.2e

5.1.2e



Pagina's zijn verwijderd 970884

2-3

dubbel


